
kimunkálása, s ez nem tanácsadói hanem team-munka. A 
költségvetésünkkel kapcsolatban annyit tudok mondani , hogy a 
pénzösszegek felhasználását ezek után kell kidolgozni, és a 
felhasználást számlákkal igazoljuk. A jó működés érdekében a 
Jegyző úrral szeretnék tárgyalni a közeljövőben. Abban kérem a 
Tisztelt Képviselő-testület döntését, hogy a program csak 
Várpalotára, vagy egy régióra, konkrétan a Kelet-Bakony térségre 
terjedjen ki. A mi javaslatunk a régióra való kitérjesstés. Ha a 
testület is ezt támogatná, kibővülne a kör, hiszen Várpalota 
önmagában nem nyújt széleskörű befektetési lehetőséget az 
érdeklődők számára.

M a d a r a s  Annamária
Arra a felvetésre, hogy az EXPO központ pénzeszközeiből lehet-e 
infrastrukturális fejlesztésre pénzt igényelni, megkerestem a 
megyei EXPO irodát.
Az iroda képviselője elmondta, hogy a regisztrált program 
pályázhatja azokat a központi alapokat, amelyeket meg is 
nevesített a megyei iroda és amit a mi tanácsadó szervezetünk 
ismer. Felhívta a figyelmemet, hogy most mindössze három önálló 
program áll bejegyzés előtt. Ezek a falusi turizmussal 
kapcsolatosak.
Több pályázatot visszaadtak kimunkálásra.
A döntés most azért fontos, mert hosszú az út,. amíg egy 
elképzelésből EXPO-bejegyzés lesz és csak utána lehet a szükséges 
alapokat megpályázni.

L u k á t s András
A Közoktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag úgy döntött, 
hogy nem foglalnak állást a Tanácsadó Szervezet költségvetésével 
kapcsolatosan. Ennek elbírálását a Hivatal pénzügyi szakembereire 
bízza. A bizottság a megjelölt programok nagy részével nem ért 
egyet. A városnak k b . 4-5 napon át tartó jól kidolgozott 
speciális programra lenne szüksége, olyanra, amelyhez hasonlót a 
térségben nem szerveznek. Ehhez azonban alapvető idegenforgalmi 
feltételeket is biztosítani kell.

P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság javasolja a 
határozat-tervezet elfogadását. Az elszámolás vonatkozásában a 
döntést későbbre javasolja halasztani.

A n g y a l  Péterné
A Péti Részönkormányzat 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadásra javasolja a határozat-tervezetet azzal, hogy 
céltartalék létrehozását szükségesnek látja.



B á t o r Antal
Az Ipari, Mezőgazdasági, Kereskedelmi, Fogyasztói, Érdekvédelmi 
Bizottság S igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta az 
előterjesztést, a pénzügyi és jogi problémákat azonban 
szabályozni kell. Milyen konkrét programokat terveznek a Kelet- 
Bakony régióban

D a n c s ó János
A Tanácsadó Szervezet kulturális kérdésekkel foglalkozó 
szakembereinek az a véleménye, hogy Várpalota önmagában nem tud 
olyan programot nyújtani, ami a követelményeknek megfelelne. A 
Kelet-Bakony régió viszont alkalmas egy nagyobb színvonalú 
project. megvalósítására.

B á t o r  Antal
A szomszédos önkormányzatokat is be kívánják vonni? Gondolok itt 
a megvalósítás pénzügyi vonzatára.

D a n c s ó János
Tés, öskü, Berhida, ősi önkormányzatát ez ügyben meg kell 
keressük. A programok rangsorolásával .még nem foglalkoztunk. A 
Képviselő-testület döntése után nagyobb nyilvánosságot adunk az 
ügynek.
P a t o n a i József
Szerintem ezt a régiót célszerű szélesebb körben propagálni a 
sajtó útján. Kialakulhat üzleti, turisztikai, idegenforgalmi 
vállalkozás, ami ma még hiányzik. Javaslom a regionális program 
megvalósítását.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért a Világkiállításhoz való csatlakozással önálló 
pályázat útján, valamint a Tanácsadó Szervezet által kimunkált 
Kelet-Bakonyra kiterjesztett programtervvel, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett a 
következő határozatot hozta:

196/1993. (IX.30.) sz. képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete elfogad
ja az 1996-os Világkiállításhoz való csatlakozást önálló 
pályázat utján, a világkiállítási tanácsadó szervezet által 
kimunkált Kelet-Bakonyra kiterjesztett program-tervvel.
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Egyúttal felkéri a világkiállítási tanácsadó szervezetet, 
hogy a Pénzügyi--, Költségvetési és Revizori. Iroda közremű
ködésével dolgozza ki működési költségei felhasználásának, 
valamint elszámolásának rendjét.
Felelős: a világkiállítási pályázat elkészítéséért: 

I.eszkovszki Tibor polgármester 
Határidő: 1993. novemberi képviselő-testületi ülés
Felelős: a Tanácsadó Szervezet működési költségei elszámo

lási rendjének kidolgozásáért:
Dr. Czeidli István jegyző 

Határidő: 1994. október 31.

7/6.) A "Thuri György" Fogyasztási és Értékesítő Munkásszövetke- 
zet által használt ingatlanok tulajdoni rendezése

P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság a csere elvével 
egyhangúlag egyetért. Annyiban módosítanánk, hogy a ténylegesen 
felmerülő AFA-val növelt összegekkel kell figyelembe venni a 
támogatást. A Munkásszövetkezet által igényelt beruházási 
ráfordítások elismerésénél van egy 600 EFt-os régi tétel, amiről 
azt gondoltuk, hogy már régen amortizálták. Az Inotai Hőerőművet 

.hasonló megfontolásból támogattuk. Itt valóban 180 ember 
munkahelyéről van szó, az időben hozott kompromisszum feltétlenül 
szükségesnek látszik. Ez teljesen független a Palota Áruház 
ügyétől?
Dr. C z e i d l i  István
A határozati javaslat tartalmaz ilyet. Ez a határozat a Skála 
Áruházra vonatkozó II. fokon folyó jogvitát nem érinti. 
Tájékoztatom a testületet arról, hogy az Önkormányzat és a 
Munkásszövetkezet között folyó per I.fokon a Munkásszövetkezet 
javára dőlt el, tekintettel arra, hogy a Megyei Bíróság a 
Munkásszövetkezetnek a korábban kötött és itt szereplő - alá nem 
írt - szerződése alapján elismerte a tulajdonjogát a Skála 
Áruházra vonatkozóan. Tekintettel arra, hogy részben a perbeli 
indítványainkra a bírósági ítélet nem hozott rendelkezést, 
másrészről a hivatalt marasztalta el az önkormányzat helyett, 
fellebbezést nyújtottunk be és kikértük az Elnök úr 
állásfoglalását. Jelenleg folyik a per, azzal kecsegtet, hogy 
esetlegesen egy új eljárás elrendelésével a volt tanácsi 
részesedés tulajdoni arányban elérhető és a tényleges jogutódot, 
az önkormányzatot marasztalják el a hivatal helyett.

A n g y a l  Péterné
A határozatból a 3-as 4-es pont kiemelését kéri a Péti 
Részönkormányzat, csak a tulajdonviszonyt kell rendezni. 
Amennyiben mégis eladás következik be, a péti ABC-nél a Városrész 
önkormányzata él vétójogával.
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Ha a Péti Részönkormányzat elfogadja azt, hogy a felépítmény a 
Munkásszövetkezet tulajdona, akkor az a kérdésem, hozzájárulnak-e 
a terület eladásához?

L e s z k o v s z k i  Tibor

T ó t h  István
A Péti Részönkormányzat a felépítményt értékesebbnek ítéli meg.

S a j t o s János
Az Inotai Részönkormányzat egyhangúlag úgy döntött, hogy mivel 
nem volt bérleti díj megállapítva a Munkásszövetkezetnek, ezért 
önkormányzati tulajdonba kérjük vissza az ABC-t és a presszót.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Az Inotai Részönkormányzat engem olyan tárgyalási pozícióval 
indított el, úgy tárgyaljak a Munkásszövetkezettel, hogy 
amennyiben a jelenlegi presszót visszakapják közösségi ház 
képpen, akkor tudomásul veszik a Munkásszövetkezet tulajdonjogát 
az ABC vonatkozásában. Most, amikor egy tárgyalási pozícióig 
eljutottunk, az Inotai Részönkormányzat másként dönt. Most 
tulajdonképpen két részönkormányzati határozat él. Ebből azonnal 
induló per lesz, tehát közösségi háza Inotának nem mostanában 
lesz.

L e n g y e l  Csaba
Az Inotai Részönkormányzat ezzel a döntésével lejáratja a 
Polgármestert. A tárgyaláskor a Polgármester elmondta a 
feltételeket, most pedig más tárgyalási feltételeket szab a 
részönkormányzat. Ez nem engedhető meg.

B á t o r  Antal
Az Ipari Bizottság javasolja, hogy hozzunk létre ad-hoc 
bizottságot, és így folytassunk érdemi tárgyalásokat a 
Munkásszövetkezet vezetőivel. A 631 EFt esetében: használható 
állapotban lévő kultúrházat vett át, amelyben álmennyezetet 
alakított ki - ezen költségek felszámítása nem jogos. 
Felszámították 1 MFt értékben a fűtésrekonstrukciót, ezt azonban 
továbbra is használnák. Felszámolják az 1.025.000.-Ft bérleti 
jogról való lemondását annak az épületnek, amelyért nem fizetett 
bérleti díjat. Nem értjük, hogy az eladásra kerülő péti 5. sz. 
ABC miért az Önkormányzatnak kerül megfizetésre, ugyanis azért az 
ABC-ért nem kapunk ennyit. Helyileg nagyon rossz fekvésű, nem 
lehet belőle ennyit kigazdálkodni. Az más dolog, hogy mit 
szeretnénk kapni érte.



Az ad-hoc bizottságba .javasoljuk az Ipari Bizottság, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét. Bácsi Ernőt - ő a Munkásszövetkezet elnöke 
volt, rendelkezik azokkal az ismeretekkel, amelyek a korábbi 
beruházásokra vonatkoznak Dr. Czeidli István jegyző urat,
Leszkovszki Tibor polgármester urat, valamint a két 
részönkormányzat vezetőjét.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért Bátor Antal képviselő indítványával, kérem 
szavazzon.

P a t o n a i József
Nem vállom a tárgyalásokon való részvételt. Annyira eltérőek a 
vélemények e tekintetben, ez biztos alap lesz a 
Munkásszövetkezetnek a tárgyalásokhoz.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Én nem tehetem meg azt, amit Patonai úr, hogy nem vállalom el a 
bizottsági tagságot.

V á m o s i  Tibor
Félévenként küldözgetnek ajánlatot, ebből sem lesz javaslat. Ha 
az ad-hoc bizottság összeáll, vonjanak le konzekvenciákat a 
jövőre való tekintettel, és így folytassanak tárgyalásokat.

Dr. C z e i d l i  István:
Javasolom, hogy ne bizottságot, hanem tárgyaló delegációt hozzunk 
létre.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Kérem a részönkormányzatokat, hogy ha határozatot hoznak - és 
mivel vétójoggal rendelkeznek - írásban tájékoztassanak a hét 
végéig, hogy melyik határozatukat tartják fenn. Külön felkérem 
az Inotai Részönkormányzatot, döntsék el, melyik határozatuk 
érvényes az üggyel kapcsolatosan. Kérem, aki egyetért azzal, hogy 
egy delegációt hozzunk létre az érdemi tárgyalások 
lebonyolítására a következő összetételben: D r . Czeidli István, 
Bátor Antal, Bácsi Ernő, Angyal Péterné, Papp Gyula és jómagam - 
szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett a 
következő határozatot hozta:



197/1993. (IX.30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
Thuri György Fogyasztási és Értékesítő Munkásszövetkezet 
által használt ingatlanok tulajdoni rendezése ügyében 
az önkormányzat részéről tárgyaló delegációt jelöl ki .
A delegáció tagjai: Leszkovszki Tibor polgármester

Dr. Czeidli István jegyző,
Bátor Antal Ipari-,Mezőgazdasági-, 
Kereskedelmi-7 Fogyasztói-,Érdekvédelmi 
Bizottság elnöke
Papp Gyula Inota Városrész Önkormányzó 
Testületének vezetője
Angyal Péterné Pétfürdő Városrész Ön
kormányzó Testületének vezetője 
Bácsi Ernő Ipari-,Mezőgazdasági-,Keres
kedelmi- ,Fogyasztói-? Érdekvédelmi Bi
zottság tagja

Felkéri a polgármestert a delegáció vezetésére.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 
Határidő: 1993- november 30.

7/7.) BABÉI könnyűszerkezetes üzletház építésére pályázat 
bejelentése

S z a t h m á r y  Kálmán
A pályázat benyújtási határidejét X. 20-ra módosították. A 
pályázat elnyerése semmiféle kötelezettséget nem jelent.

P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett alkalmatlannak tartja az anyag 
tárgyalását.

K e r e k e s  István
A Városrendezési és Kommunális Bizottság javasolja a határozat- 
tervezet elfogadását- Az Alsóinkámi részt és a Kossuth utca-Szent 
Imre utca kereszteződését akarja a bizottság - mint vizsgálandó 
területet figyelembe venni a beépíthetőség szempontjából.

L e s z k o v s z k i  Tibor
A Kossuth utcának a beépítetlen területén az építmény felállítása 
nem járna jelentős közművonzattal.



A n g y a l  Péterné
A Péti Részönkormányzat támogatja a határozat-tervezet elfogadá
sát .
B á t o r  Antal
Ez a cég felajánlja az ország több városának ezt a lehetőséget- A 
határidőt szerintem nem tudják tartani akkor ha netán minden 
város élne ezzel a lehetőséggel. Az épület ugyanakkor nem 
esztétikus- A cég referenciamunkái eddig iparcsarnokokra 
vonatkozott. Ennek ellenére adjuk be a pályázatot, majd meglátjuk 
mi lesz.
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P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság elfogadhatónak 
tartja a BÁBEL ajánlatát.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért azzal, hogy nyújtsuk be a pályázatot, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett a 
következő határozatot hozta:

198/1993. (IX-30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a BÁBEL 
Művek Könnyűszerkezetes Építési Vállalkozás Kft. (Budapest 
Bartók Béla út 14.) ajánlatára felhatalmazza Leszkovszki 
Tibor polgármestert a pályázat benyújtására.
Az építés helyszínéül az Alsóinkámi területet, illetve a 
Kossuth utca és Veszprémi út által határolt területet 
ajánlja fel.
A pályázatot kiíró által tervezett üzletház környezetbe 
illesztése után dönt az építés konkrét helyszínéről.
Felelős: A pályázat benyújtásáért: Leszkovszki Tibor

polgármester
Határidő: 1993. október 20.

7/8.) Pétfürdő, Templom téri iskola hasznosítására javaslattétel 
S z a t h m á r y  Kálmán
A Péti Részönkormányzat kérte, vizsgáljuk meg mire lehet az 
épületet hasznosítani. Megvizsgáltattuk az UNITRO-val az épület 
állagát, mennyibe kerülne az állagmegóvás. Az előterjesztésben 
feltüntetett javaslatok készültek az UNITRO részéről.
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Dr_ S z a b ó  Gyula
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság nem látja sürgős szükségét 
annakf hogy Péten orvosi rendelő kerüljön kialakításra, mivel az 
orvosi ellátás megoldott. A bizottság 1 igen szavazattal, 4 nem 
szavazattal nem támogatja az előterjesztés elfogadását.
P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság úgy döntött, hogy 
a testületnek az állagmegóvási alternatívát javasolja elfogadás
ra. A Péti Részönkormányzatnak nincs egységes elképzelése.
A n g y a l  Péterné
1993. szeptember 7-én rendkívüli részönkormányzati ülést 
tartottunk. Ekkor 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett úgy 
döntött, hogy az elkészült tanulmánytervek közül a 4. sz. 
variációt és az a.) változatot támogatja, azaz két orvosi rendelő 
és két lakás padlástér beépítéssel, valamint a fennmaradó telek 
megtartása, gondolván arra, hogy a későbbiekben öregek 
napköziotthonát lehetne létesíteni. A fűtés vonatkozásában olaj 
vagy gáztüzelést javasol a részönkormányzat. Javasolja továbbá, 
hogy az 1994-es költségvetésbe kerüljön beépítésre a Templom téri 
iskola ügye. Ez kb. 19-20 MFt-os költséget jelent.

L e s z k o v s z k i  Tibor
A javaslatok sorrendjében teszem fel szavazásra.
Először a Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság, valamint 
az Egészségügyi és Szociális Bizottság javaslatát, majd a Péti 
Részönkormányzat javaslatát.
Aki egyetért azzal, hogy a Templom téri iskola épülete a jövő 
évben állagmegóvásra kerüljön, valamint azzal, hogy a Közüzemi 
Vállalat és a Péti Részönkormányzat gondoskodjon a 
bérleteztetéséről - kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 4 
tartózkodás mellett a következő határozató hozta:

199/1993. (IX.30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a Pét- 
fürdő Templom téri iskola hasznosítására tett javasla
tot nem fogadta el, 1994. évre az iskola állagmegóvását 
határozta el.
Megbízza a Közüzemi Vállalatot, hogy gondoskodjon a he
lyiség bérleteztetéséről.
Felelős: az állagmegóvásért: Leszkovszki Tibor polgármester 

a bérleteztetésért: Közüzemi Vállalat 
Határidő: 1994. évi költségvetés készítése



V e i s z h a u p t  Sándor
Október 8-án lesz lakossági fórum Pétfürdőn. Úgy gondolom., hogy a 
lakossággal folytatott párbeszéd sok mindenre fényt derít, 
előbbre viszi ezt a dolgot.

7/9.) Köztéri hulladékgyűjtők vásárlása és kihelyezése 
V á m o s i  Tibor
A Környezetvédelmi Bizottság 7 igen szavazattal úgy döntött, hogy 
nem fogadja el az előterjesztésben foglaltakat. Elismeri a 
bizottság, hogy szükség van hulladékgyűjtők kihelyezésére. 
Felkéri a Városgazdálkodási Irodát, hogy szerezzenek be más 
típusú szemétgyűjtőket.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Ha ez realizálódik, a Környezetvédelmi Alapot terheli a költség.
A Környezetvédelmi alap forrása 1.300 EFt.
P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság a jelenlévő péti 
képviselők igéiiyei szerint azt , javasol ja, hogy Pétfürdőn is 
kerüljenek szemétgyűjtők kihelyezésre.
K e r e k e s  István
A Városrendezési és Kommunális Bizottság elutasítja ezt a 
megvalósítási formát. Javasolja a szemétgyűjtők kihelyezését, de 
más típusú szemétgyűjtők legyártatását javasolja.
V á m o s i  Tibor
Az Ipari Bizottság arra az álláspontra jutott, hogy több 
szemétgyűjtő elhelyezése szükséges a város területén. Javasolja a 
bizottság azt, hogy írjunk ki pályázatot szemétgyűjtő konténerek 
legyártására.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Milyen egységár vehető figyelembe a pályáztatásnál?
Tehát a jelenlegi előterjesztés mellékletében feltüntetett 
szemétgyűjtő a bizottsági vélemények alapján nem megfelelő. A 
legyártásra pályázatot kell kiírni. Az a kérdés, hogy a 
Környezetvédelmi Alapból mennyi használható fel e célra. A 
pályázat határidejéül 1993. október 30-át javasolom. Javaslom, 
hogy a Környezetvédelmi Bizottság október 30-ig döntsön arról, 
hogy hány darab szemétgyűjtő legyártása szükséges, valamint 
arról, hogy a Környezetvédelmi Alapból mennyi használható fel 
erre a célra.
Szavazásra teszem fel ily módon a módosító javaslatot. Aki ezzel 
egyetért, kérem szavazzon.



A Képviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő határo
zatot hozta:

2 0Q/1993. (IX .30. ) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete köztéri 
hulladékgyűjtők legyártására pályázat kiírását határozza 
el.
Felkéri a Környezetvédelmi Bizottságot, hogy mérje fel, 
mennyi köztéri hulladékgyűjtő legyártására van szükség, 
valamint arra, hogy döntsön arról, a Környezetvédelmi 
Alapból mennyi használható fel erre a célra.
Felelős: Szathmáry Kálmán irodavezető

Dr. Szilágyi Tibor bizottsági elnök 
Határidő: 1993. október 30.

7/10.) Az Észak-Dunántúli MÉH Nyersanyaghasznosító Vállalat át
alakulása

P a t o n a i József
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság elfogadásra 
javasolja a határozat-tervezetet.
S a j t o s  János
Az Inotai Részönkormányzat szintén elfogadásra javasolja a 
határozat-tervezetet.
A n g y a l  Péterné
A Péti Részönkormányzat szintén az elfogadást javasolja.

B á t o r  Antal
Az Ipari Bizottság szintén javasolja az elfogadását.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért a vállalat átalakulásával kapcsolatos határozat- 
tervezettel, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő hatá
rozatot hozta:

2 01/1993.(IX.30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város önkormányzati Képviselő-testülete elfo
gadta az Észak-Dunántúli MÉH Nyersanyaghasznosító Válla
lat (Győr, Bartók B. út 2-4.) átalakítását és felhatal
mazza a Polgármestert az Állami Vagyonügynökség által


